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Van het bestuur
Waar een wil is, is een weg
De samenwerking met GroenLinks 
kwam door tal van factoren laat op 
gang. Als PvdA Middelburg lagen 
we goed op schema met de voor-
bereiding voor de verkiezingen van 
de gemeenteraad in maart 2022. 
Tijdens de Algemene Leden Verga-
dering van 4 december j.l. is er een 
kandidatenlijst en een verkiezings-
programma vastgesteld. Maar na 
discussie, ook een voorstel om “een 
ultieme poging te wagen om samen 
met GroenLinks met een gecom-
bineerde lijst en een gezamenlijk 
programma de gemeenteraadsver-
kiezingen in te gaan”.

Er is vervolgens met veel enthousi-
asme, door leden van de PvdA en van 
GroenLinks gewerkt aan de totstand-
koming van een gecombineerde 
kandidatenlijst, waarbij de kwaliteit 
van de geselecteerde kandidaten het 
belangrijkste uitgangspunt was, en 
aan een gezamenlijk verkiezingspro-
gramma. Voorwaar een bijzondere 
prestatie, omdat alles plaats vond in 
de maand december en in de eerste 
week van 2022, waar normaal gespro-
ken door feestdagen en de kerstva-
kantie de prioriteit niet bij de politiek 
ligt.

Uiteindelijk is op een gecombineerde 
algemene ledenvergadering van de 
PvdA en GroenLinks op 11 januari 
het voorstel voor de gecombineerde 
kandidatenlijst en het gezamenlijke 
verkiezingsprogramma, na in stem-
ming te zijn gebracht,  goedgekeurd.

Het betekent dat de PvdA en Groen-
Links in Middelburg een belangrijke 
stap zetten om  de krachten te bunde-
len, in navolging van de ontwikke-
lingen in de landelijke politiek. Het 
verkiezingsprogramma getuigt van 
een progressief geluid waarbij de 
verschillende accenten van beide 
partijen herkenbaar zijn en gezamen-
lijk een krachtig pleidooi vormen voor 
een sociale en duurzame toekomst. 
Belangrijke thema’s zijn  o.a. bestaans-
zekerheid voor alle inwoners van 
Middelburg, betaalbare huisvesting, 
energietransitie waarbij de sterkste 
schouders de zwaarste lasten dragen, 
verbeteren van de kansengelijkheid in 
het onderwijs en meer zeggenschap 
voor wijken en dorpen, waardoor 
bewoners meer inspraak krijgen in 
hun eigen leefomgeving en zelf mee 
kunnen denken en meebeslissen over 
wat voor hen waarde toevoegt aan 
een prettig woonklimaat. 

Een sterke, progressieve combinatie 
biedt inwoners van Middelburg de 
gelegenheid om te kiezen voor ver-
andering van beleid, als het verkie-
zingsresultaat het mogelijk maakt om 
als combinatie deel te nemen aan een 
coalitie van partijen die wethouders 
leveren voor een nieuw college. l

Namens het bestuur,
Ruud de Groot

Door Jeroen Louws

De laatste loodjes van deze raads-
periode betekenden geenszins dat 
er niets meer gebeurde in de raads-
zaal. In afwachting van plannen voor 
de Toegang in Middelburg waren 
het de afgelopen maanden vooral 
ruimtelijke onderwerpen die de aan-
dacht vroegen. Letterlijk en figuur-
lijk een rondje langs de velden. 

Eind van het jaar ging het weer maar 
eens over de Trekdijk. In afronding 
van eerdere keuzes rondom scena-
rio’s van een meerderheid van de 
raad werd er nu een bestemmings-
plan voorgelegd en vastgesteld. 
Onze bijdrage zat ‘m daarom vooral 
in heat nog aanscherpen van een 
aantal zaken, zoals het garanderen 

Samenwerking 
GroenLinks

Deze Rode Jet is een bijzondere 
want deze verschijnt in een 
grotere oplage ook voor de 

Middelburgse GroenLinks leden.

In dit nummer leest u alles over 
de samenwerking die onze 

partijen zijn aangegaan met de 
gezamenlijke kandidatenlijst voor 
de gemeenteraadsverkiezingen 

van 16 maart.

Zorgen om gebrek aan woonruimte
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van de juiste betrokkenheid van de 
raad maar ook om de inwoners de 
revenuen van een mogelijk zonne-
park te laten plukken in een bewo-
nerscoöperatie. Het blijft vervelend 
hoe een aantal partijen tot de dag 
van vandaag met moties doen ge-
loven of woningbouw op die locatie 
een serieuze optie is. 

Voor Zeelandia Middelburg gloort 
er weer een tweede kunstgrasveld. 
Bij de behandeling van een voorstel 
over het onderhoud lukte het een 
ruime meerderheid te vinden om in 
de kadernota dit voorjaar te zorgen 

voor financiële dekking van het 
broodnodige tweede veld. Eerder 
sneuvelde deze investering door 
bezuinigingen.

Met een unaniem overgenomen 
PvdA-motie gaf onze partij richting 
aan de discussie over de negatieve 
effecten van de toeristische verhuur 
voor van woningen in de binnen-
stad. Na een groot aantal klachten 
en inspraak van partijgenoot Her-
man Lelieveldt in de commissie wil 
de raad dat er aandacht komt voor 
het belangrijkste zorgpunt: het ont-
trekken van zelfstandig bewoonbare 

appartementen en woningen aan de 
woningvoorraad. Slechts weinigen 
willen af van de bestaande regels 
voor bed-en-breakfast, maar de 
fractie heeft samen met veel inwo-
ners wél zorgen over de toeristische 
verhuur van zelfstandig bewoonbare 
appartementen en woningen.

De PvdA wil daarnaast het opkopen 
van huizen door beleggers en spe-
culanten tegen houden. Wij vinden 
het onacceptabel dat mensen die 
een huis zoeken voor zichzelf om in 
te wonen, worden afgetroefd door 
beleggers met veel geld.l

Door Saskia Szarafinski

Interview Jeroen en Marianne 
Samen staan we sterker!

Afgelopen december is in vliegen-
de vaart de samenwerking tussen 
GroenLinks en de PvdA tot stand 
gekomen. Beide ledenvergaderin-
gen gaven op de valreep opdracht 
om te kijken of het zou lukken: één 
lijst en één verkiezingsprogramma. 
Voor beide lijsttrekkers brak er een 
periode aan van intensief overleg, 
over het gezamenlijke verkiezings-
programma, over de nieuwe fractie. 
“Alsof we na een paar weken schar-
relen door onze ouders werden 
gevraagd te gaan samenwonen...“ 
vertelt Jeroen, “dan klikt het wel, 
maar moet je ineens toch nog wat 
afspraken maken”.

Nummer 1 en 2 van die nieuwe 
lijst zijn Jeroen Louws en Marianne 
Goldsteijn, beide raadsleden die 
weten hoe het is om in de oppositie 
te zitten. Marianne is er van over-
tuigd dat ze komende vier jaar veel 
meer gaan bereiken. Na een peri-
ode van knarsetandend toekijken 
hoe het huidige college zonder veel 
bezieling allerlei sociale projec-
ten stop zette en weinig initiatief 
toonde op het gebied van duur-
zaamheid en groen, staan ze beide 
te trappelen. “Met meer ambitie 
hadden we met Middelburg voorop 
kunnen lopen. Groen is goed voor 
het welzijn van mensen, je bewust 
zijn van goede voeding, voldoende 
beweging, het scheelt zomaar 15 
jaar in goede gezondheid leven 

extra”. Het zijn belangrijke drijfveren 
van Marianne: preventie, duurzaam-
heid, het milieu.

Jeroen sluit hierbij aan: ”De onge-
lijkheid tussen mensen is afgelopen 
jaren steeds groter geworden. Kinde-
ren horen een eerlijke kans te krijgen 
op school, maar de ongelijkheid 
begint natuurlijk thuis al. In armoede 
opgroeien is een hele slechte start en 
het helpt als we zorgen dat ouders 
een fatsoenlijke baan hebben en een 
fijn huis kunnen betalen.”

Jeroen heeft een groot sociaal hart, 
hij zou graag als wethouder aan de 

slag gaan om er voor te zorgen dat 
iedere werkzoekende een volwaardi-
ge baan krijgt. Beide willen realiseren 
dat alle maatregelen om energie te 
besparen ook voor mensen met een 
smalle beurs betaalbaar zijn, of je nu 
een eigen koophuis hebt of huurt. 
Het verduurzamingsfonds uit het 
verkiezingsprogramma gaat hiervoor 
zorgen. 

Ze gaan een hele drukke periode te-
gemoet, campagne en verkiezingen. 
Maar vol vertrouwen dat de toekomst 
er beter uitziet, met één sterke fractie 
gaan ze het verschil maken. Voor een 
socialer en groener Middelburg. l
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Contactgegevens
Contact bestuur: Aty Harwijne  
(06-15074808 – aty.harwijne@zeelandnet.nl) 
Contact fractie: pvdamiddelburg@gmail.com 

Website: www.middelburg.pvda.nl
Facebook:  
www.facebook.com/PvdAMiddelburg

Colofon
Redactie: Jeroen Louws, Saskia Szarafinski en 
Eric Lameijn.
De Rode Jet verschijnt 3 keer per jaar. 

Heb je vragen of tips voor onderwerpen, 
stuur een mail naar elameijn@live.nl.

Samen op campagne!
Nog een maandje en dan is het
16 maart en tijd voor de gemeente-
raadsverkiezingen. Als deze Rode 
Jet in de bus valt zitten we volop 
in de campagne. Bij dit nummer zit 
traditioneel ook weer de Middel-
burgse verkiezingsposter. Hangt u 
hem ook achter het raam?

Met inachtneming van de 
coronaregels gaan we de laatste 

vier zaterdagen ook weer de 
straat op en de wijk in. Tijd voor 
verandering en tijd voor een 
socialer en duurzamer Middelburg. 
Vindt u het leuk om met de 
GroenLinks/PvdA-kandidaten mee 
te doen? Kijk op onze website 
voor de data van de wijk- en 
dorpsbezoeken en laat het ons 
even weten via pvdamiddelburg@
gmail.com.

Door de pandemie is de campagne 
online nog belangrijker dan anders. 
Beide websites, Facebookpagina’s, 
Twitterpagina’s en het gezamenlijke 
Instagramaccount worden ingezet 
om de kandidaten voor te stellen, 
standpunten te laten horen en 
onze acties onder de aandacht 
te brengen. Help ons door onze 
kanalen te volgen of onze berichten 
te liken en te delen! l

Onze nieuwe voorzitter 
voorgesteld: Ruud de Groot
Na een aantal jaar ‘onderbeman-
ning’ is het bestuur op de leden-
vergadering in december weer 
uitgebreid. Ruud de Groot werd 
benoemd tot nieuwe voorzitter en 
viel gelijk met zijn neus in de bo-
ter; december stond vol gesprek-
ken om de opdracht tot samenwer-
king met GroenLinks tot een goed 
einde te brengen. Ruud stel zich 
aan u voor.

l Wie ben je?

Mijn naam is Ruud de Groot. Van-
wege een baan in Zeeland,  ben ik 
in 2011 naar Middelburg verhuisd 
en woon hier met veel plezier. In 
december 2021 ben ik toegetreden 
tot het bestuur van de Partij van de 
Arbeid in Middelburg in de functie 
van voorzitter. 

l Wat deed je besluiten om lid 
te worden van de PvdA? 

Op mijn twintigste was ik lid Van 
de Anti Revolutionaire Partij en was 
Willem Aantjes de politicus die op 
integere wijze, een voorbeeld voor 
mij was hoe je op kon komen voor 
kwetsbare groepen in de samenle-
ving. Toen de ARP onderdeel werd 
van het CDA ben ik overgestapt 

naar de Partij van de Arbeid. Joop 
den Uyl was mijn inspiratiebron. Hij 
was de degene met een heldere 
visie die op inspirerende wijze grote 
groepen in de samenleving aansprak 
waaronder arbeiders, immigranten, 
ambtenaren en gepensioneerden. 
Gelijkwaardigheid, solidariteit met 
mensen die om wat voor reden dan 
ook in de knel komen in de maat-
schappij waren/zijn  belangrijke 
waarden die ik deel.

l Wat doe ik in mijn vrije tijd?

Als vrijwilliger bij Emergis ben ik 
betrokken bij het “maatjes pro-
ject”. Ik trek op met een bewoner 
uit een beschermde woonvorm om 
te schaken, te wandelen of musea 
te bezoeken.  Ik lees  boeken, 
waaronder boeken van filosofen 
of over filosofie die we in een 
leesgroep met elkaar bespreken. 
Door mijn werkervaring (en bijbe-
horende opleiding) in de jeugd-
hulpverlening en in de Geestelijke 
Gezondheid Zorg heeft het vakge-
bied  sociologie mijn bijzondere 
belangstelling. Dit heeft zeker 
bijgedragen aan mijn maatschap-
pelijke betrokkenheid op actuele 
vraagstukken die zich in de samen-
leving voordoen.

l Wat is je favoriete plekje in 
Middelburg? 

Het Abdijplein aan de Balans en de 
Kuiperspoort. Beiden stralen een 
serene rust uit in de stad die mij het 
gevoel geven dat ik in een tijdloze 
omgeving ben, los van alle hectiek. 
Prachtige plaatsen om te onthaas-
ten.

l Wanneer ben je extra trots op 
de PvdA?

Als zij er bij de komende gemeen-
teraadsverkiezingen niet alleen in 
slagen om kiezers aan zich te binden 
die hoger opgeleid zijn, maar ook 
arbeiders, immigranten, mensen met 
een uitkering en gepensioneerde 
kiezers aan zich te binden.l
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